
Zápis č. 15 
 
o Členské schůzi o.s. Bráničánek konané dne 7.4.2010 od 18:30h v salonku restaurace 
U Kališů. 
 
Přítomni:  Černý Jan, Plačková Hana, Zaplatílková Hana, Krutiš Libor, Havlová Eva,  

Zobalová Martina, Brustmann Aleš a Brustmannová Monika. 
 
1) Zahájení 
 
Předseda Jan Černý zahájil Členskou schůzi s následujcím programem:

1. Zahájení 
2. Zprávy činovníků 
3. Schválení účetní uzávěrky za rok 2009 
4. Pálení čarodějnic 
5. Volné návrhy 

 
Na schůzi je přítomno 8 členů sdružení a Členská schůze je tak usnášení schopná. 
 
2 ) Zprávy činovníků 
 
Zpráva se zasedání kontrolní komise byla vyhotovena a zápis zaslán předsedovi sdružení, 
zveřejněno na internetových stránkách sdružení. 
 
Výsledky ankety ještě nebyly prezentovány ve zpravodaji. Uděláme to samostatně, bez 
závislosti na Zpravodaji MB a necháme k volnému odběru v obchodě potravinami. 
 
Pořádali jsme Vítání jara a Velikonoční dílničku. 
Účast na Vítání jara přibližně 60 dětí a 40 dospělých, dobrovolné vstupné vybíráno nebylo. 
Účast na Velikonoční dílničce na 40 dětí a 20 dospělých, dobrovolné vstupné 571 Kč. 
Vybrané vstupné, v souladu s doporučením kontrolní komise, přepočítaly Eva Havlová 
a Lenka Svobodová. Jednatelka Hana Plačková předala peníze hospodářce sdružení Petře 
Kotolanové. Vybraná částka bude použita jako obvykle na projekt Dětského hřiště.  Aktuální 
částka tak činní 19.330 Kč. 
 
Náměty na zlepšení, ohlasy? 
Účast rodičů na dílničkách by měla být skoro povinná. Není možno ohlídat a dostatečně se 
věnovat tolika dětem. 
 
Byl zřízen účet, přišly doklady, pin ke kartě, přihlašovací údaje pro přístup do internetového 
bankovnictví, výpis z účtu. Aktuální stav na účtě: 19259 Kč. 
 
Členské příspěvky uhradit do konce dubna k rukám Petry Kotolanové. 
 
Zpráva o jednání s paní ředitelnou ze ZŠ: 
viz. příloha dole 
 
 
3 ) Schválení účetní uzávěrky 
 



SR předkládá Členské schůzi ke schválení účetní uzávěrku za rok 2009. Účetnictví bylo 
zkontrolováno kontrolní komisí, která neshledala žádných závad.  
 
SR doporučuje Členské schůzi přijmout Účetní uzávěrku za rok 2009 a to bez výhrad. 
Komentáře? Dotazy? 
 
Hlasování 1. 
Otázka: Členská schůzi schvaluje Účetní uzávěrku za rok 2009 a to bez výhrad? 
 
PŘÍTOMNO:   9 PRO: 9 PROTI: 0 ZDRŽELO SE: 0 
 
Návrh byl přijat. 
 
Děkuji Petře Kotolanové za vzorné vedení účetnictví. 
 
Dále SR předkládá Členské schůzi ke schválení, jak bude naloženo se ziskem z roku 2009. SR 
navrhuje použít zisk z roku 2009 na pokrytí ztrát v roce 2010 spojených s výdaji na projekt 
Dětského hřiště. 
Komentáře? Dotazy? 
 
Hlasování 2. 
Otázka: BRÁNIČÁNEK o.s. použije zisk z roku 2009 na pokrytí ztrát v roce 2010 
spojených s výdaji na projekt Dětského hřiště. 
 
PŘÍTOMNO:   9 PRO: 9 PROTI: 0 ZDRŽELO SE: 0 
 
Návrh byl přijat. 
 
 
4 )  Pálení čarodějnic 
 
Bude pořádáno kdy, kde, program, co kdo bude dělat, co nachystá.... 
V pátek 30.4.2010 v 17h na Sokolovně. Ve školce/škole děti udělají větší čarodějnici, 
podobně jako dělaly Moreny a mohou si udělat každý i jednu menší. Uděláme průvod od 
školy na sokolovnu s čarodějnicí, na skolovně se spálí na vatře. Dřevo věnují Plačkovi, 
případně ještě někoho oslovíme. Špekáčky/klobásy na opékání si každý musí přinést s sebou. 
Budeme tam mít gril na opékání, aby děti nechodily k ohni. Udělíme diplom dětem, které 
přijdou přestrojené za čaroděje/čarodějnice. Doprovodné akce: Malování na tvář, jízda na 
koni (oslovíme manžele Kapsovy, jestli by byli ochotni přijít s koňmi a děti, které by měly 
zájem povozit).  
Zajistit: tácky na párky, pití, domluvit se Sokolem, aby se otevřelo WC. 
 
5) Volné návrhy 
 
Předseda se ptá, zdali koupíme proutěný koš pro potřeby sdružení, jak bylo již dříve 
zvažováno? Domluveno, že se Hana Plačková po nějakém poohlédne a případně koupí. 
Libor Krutiš sděluje, že vzor žádosti pro Stavební úřad na souhrnné vyjádření ke stavbě 
nenašel, takže ho nemůže poskytnout. Předseda zajistí sám.  
Hana Zaplatílková sděluje, že návštěva pana docenta Havliše z VUT se opozdí o jeden měsíc, 
z důvodu nemoci doc. Havliše. 



Předseda informuje o možnosti pořádat Ženáčské hody. Po delší diskusi, kdy se zvažovala 
všechna pro a proti bylo dohodnuto zeptat se oddílu kopané, zdali by to nezaštítil. Ne nutné 
mít někoho, kdo má na pořádání akcí a hostinskou činnost živnostenské oprávnění. Aleš 
Brustmann se případně zeptá na Živnostenském úřadě na možnost vydání těchto listů na něj. 
 
Dalšího již nebylo. 
 
Schůzi ukončil předseda sdružení v 20:00. 
 
zapsal 
 
Ing. Jan Černý 
t.č. předseda  



PŘÍLOHA:  Schůzka s paní ředitelkou školy 22.3.2010 
 
OBECNÉ 

• od září začneme fungovat i jako „SRPŠ“ (viz. stanovy) 
• začátkem školního roku se vyberou peníze (pouze od dětí ve škole) a platí se z toho 

různé věci (autobusy, vánoce, výlety, ...). Představa je cca 200 Kč na dítě ( 50 Kč na 
každé další, v případě více dětí ve škole z jedné rodiny) 

o peníze vybereme a uložíme u sebe,  
o vybraná částka, konkrétní výdaje a zůstatek z částky bude zveřejněn na našem 

webu, případně ve škole na nástěnce (třeba) 
 
MŠ 

• schůzka v MŠ/ZŠ na konci šk. roku a pak na zač. šk. roku 
• u zápisu do školky dávat rodičům seznam potřeb, které si děti mají přinést do školky 
• kroužky ve školním roce 2010/2011 jako v letošním roce.  

o Keramika a taneční kroužek zůstává nezměněn,  
o Angličtina - otevřená je pozice učitele/ky 

• Zápis do MŠ bude až v květnu, protože do konce dubna mohou rodiče požádat 
o odklad nástupu do ZŠ pro své dítě a proto není jisté, kolik volných míst v MŠ  
vlastně bude. 

• MŠ bude v období letních prázdnin 2010 zcela uzavřena z důvodu repasování lůžek. 
Provoz školky jen do oběda by nic neřešil. 

• Vhodnější forma alespoň částečného prázdninového provozu je „Příměstský tábor“.  
o možno zkusit na 1 týden v roce 2011 
o zjistíme předběžný zájem (do září 2010) 
o provoz zajišťuje jeden učitel/ka, kuchař/ka, + další dozor � může to být někdo 

z rodičů, kdo by pracoval za Dohodu o provedení práce 
o omezení: děti z MŠ musí po obědě spát 
o paní ředitelka zkusí zjistit podrobnější informace a náležitosti 
o cena by byla cca 500 Kč/týden 

• Dovolená ve školství (40 dní), čerpání dovolené je možné v podstatě jedině právě 
v období letních prázdnin, v období jiných prázdnin je školka otevřená 
a dlouhodobější čerpání dovolené jednotlivými zaměstnaci v průběhu roku není 
možné. 

• rekonstrukce – rozšíření toalet ve školce 
o paní ředitelka zjistí podrobnosti, zdali je možné, aby některé práce či všechny 

byly provedeny „svépomocí“ členy sdružení či se slevou (vhodné profese na to 
máme) a co je pro to potřeba.  

 
ZŠ 

• hledá se učitel/vedoucí výuky kroužku počítačů do školy (dát na web) 
• škola by mohla se stavit seznam drobných potřeb, které je potřeba do školy zakoupit a 

rodiče či sponzoři by si mohli vybrat, na kterou konkrétní věc by přispěli či by 
zakoupili. 

• Uskladnění papíru ve škole je nutno vyřešit jinak, nevyhovuje z požárního hlediska, je 
nutno zřídit nový vchod (dveře). Opět možno práce „svépomocí“. 

• škola vyřazuje staré školní lavice, jestli máme zájem, můžeme si nějaké vzít 
 


